
 

 

 

 

Referat       
Styremøte Øhil Toppfotball 
30. august 2023 
 

 

 

 

Tilstede:   

     

Agnethe Klepp, Tor Anton Bjørge og Arnt Ellingsen 

Fravær: Trond-Morten Lindberg 

  

  

Styremøte  
 

Agenda: 

1. Regnskap 2023 

 Prognose 2023 

 Tanker om 2024 ift. Ønsket situasjon 

2. Inntekter 2024 

 Forventninger NFF/TFK 2024 

 Kiwi avtalen (pitch mot Coop og Rema) 

 Bekkestua senter, herunder løpet      

 Andre 

3. Kontrakter og status KEA og KEU stall (se epost Svein Bakke) 

 status proff 2023 
 Status proff 2024-> 
 Status amatør 
 Neste års KEA-stall 
 Neste års KEU-stall 

4. Neste års sportslige støtteapparat. Forholdet til Øhil fotball 

 Invitere til møte for å sikre sportslig og økonomisk suksess og forutsigbarhet 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

1. Regnskap 2023 
Forutsatt at ikke reisekostnadene i høstsesongen blir vesentlig høyere enn budsjettert, og at 

reduserte lønnskostnader som er stipulert til ca. kr. 250.000 stemmer, vil toppfotballen styre mot et 

minus på ca. kr. 150.000. Skulle vi klare å få 3. plassen som det er budsjettert med, vil det gi oss en 

bonus på kr. 150.000, og da er vi i +- null.  

2. Inntekter 
Det blir veldig viktig å jobbe med inntekts bringende tiltak med tanke på 2024 sesongen. 

Dette arbeidet bør komme i gang så raskt som mulig, og styret ønsker å nedsette følgende utvalg. 

 

 Utvalg som jobber med inntektsbringende tiltak 

o 4-5 personer 

o Ansvarlig: Tor Anton Bjørge 

 Arrangementsutvalg som jobber primært med kampdag konsept og eventuelt andre relevante 

arrangement. 

o 4-5 personer 

o Ansvarlig: Arnt Ellingsen 

 Mediautvalg/ansvarlig – Sosiale medier, fotografering, filming - bygge interesse og 

engasjement rundt KEA. 

o 1-3 personer 

o Ansvarlig: Agnethe Klepp  

 

Dette er utvalg som bør komme på plass i løpet av kort tid, og viktig å få opp en liste med aktuelle 

kandidater til de ulike utvalgene. Det er viktigst i det korte bilde er å få på plass et utvalg for 

inntektsbringende tiltak. 

Frist: Ultimo september 

3. Kontrakter og status KEA og KEU stall 
 

De fleste kontrakter er amatør kontrakter og må fornyes hvert år.  

 Joshualyn Reeves – solgt til Lyn 

 Flere klubber har vært på og er på våre spillere 

 Det er signert 4 proffkontrakter for 2024 sesongen 

o Målet er salg en eller flere i løpet av 2024 sesongen 

 Det vil jobbes med å signere spillere for 2024 sesongen fortløpende, da primært 

amatørkontrakter – målet er å få flest mulig signert i løpet av september/oktober. 

 Det jobbes aktivt med å signere noen eksterne spillere 

 

4. Forholdet til Øhil Fotball 
Det blir viktig å ha tatt dialog med fotballstyret angående økonomi, trenerkabal samt utviklingsplan 

for spillere med potensial og ønske om spill på KEA.  

 

Det er fra toppfotballstyre også et ønske om at det opprettes et sportslig utvalg på tvers av fotballen, 

hvor relevante personer fra både fotballen og toppfotballen deltar. Tas opp med fotballstyret i møte 

med dem. 

 

Frist: Medio september 


